
 

1 
 

 

Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
Onsdag d. 23. maj 2018 kl. 19.00-21.00 

 

 

Referat 

Deltagere:  Sidsel, Christian, Ditte, Peer, Annika, Martin, Stine, Annemette og René 

 

Afbud:  Lene og Tanja. 

 

27/18 

Velkommen til René 

Velkomst og kort præsentationsrunde.  

 

28/18 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt. 

  
29/18 

Nyt fra Thurø Skole.  

 

Ledelsen: 

 

Budgetopfølgning (bilag) 

Anemette gennemgik budgettet. Budgettet til inventar forventes øget. 

Der er sat ekstra penge af til elevaktiviteter i år grundet LOMA.  

Vi skal have fokus på elevaktiviteter fremadrettet. 

 

Nye elever 

Der kommer løbende nye elever til Thurø Skole, hvilket er meget positivt.  

I løbet af de seneste uger har vi fået henvendelser fra foreløbig 9 nye elever.  

 

Projekt under Red Barnet. 

Det findes i forvejen et materiale ”Stærke sammen”, som handler om at gøre børn mere 

robuste.  

Der skal udarbejdes nyt materiale ”Rykke sammen”, som kigger særligt på resiliens. 

Anemette har sammen med to lærere deltaget i Workshop i Vejle. Det er planen at kommende 

4. årgang skal prøve materialet af. 

 

Hærværkssag 

Annemette orienterede om ærgerlig hændelse i Kristi Himmelfartsferien, hvor et af 

skolegårdens træer har været udsat for hærværk. Sagen er anmeldt til politiet.  

 

Besøg af borgmester og kommunaldirektør 

Borgmesteren og kommunaldirektøren er rundt og besøge alle institutioner i Svendborg 

Kommune. Den 8. maj 2018 var turen kommet til Thurø Skole. Det var et godt besøg, hvor der 

var tid til at komme rundt på hele skolen. 

 

Gruppen ”Farlig vej på Thurø”  

Har sendt et brev til borgmesteren, som har givet et fint og detaljeret svar tilbage til gruppen. 
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Svendborg Kommune:  

 

Opfølgning på budget 2019 

 

Vi har ligesom alle øvrige skole afgivet høringssvar. 

 

Der er politisk enighed om, at der vil kunne spares på ledelse og administration.  

Vi afventer nærmere hvad der sker ift. evt. øvrige besvarelser, når høringssvarene behandles 

politisk. 

 

Vi skal generelt udvise økonomisk tilbageholdenhed.  

 

30/18 

Skoleårets planlægning 2018/19 

 

Personale 

Annemette orienterede om personalesituationen for kommende skoleår 

 

Ansættelsessamtaler 

Pædagogstilling 18. juni 2018 og 1-2 lærerstilling(er) forventeligt 25. juni 2018. 

Sidsel vil kunne deltage fra forældrebestyrelsen. 

 

Fagfordeling – hvor langt er vi? 

 Vi var nået langt men nu er situationen ændret og vi skal kigge på fagfordelingen og 

mulighederne på ny. 

 

Uddannelse og kurser. 

 2 børnehaveklasseledere skal på diplomuddannelse vedr. skriftsprogstilegnelse. 

 

Øvrige korte kurser er bl.a. 

 Drenge i skolen  

 21. århundredes skills  

 Bæredygtighed  

 

 Andre opgaver – nye opgaver 

 Ekstratimer til sejlcenter – bevilling fra Mærsk til anskaffelser frigør lidt ekstra i 

budgettet, således at en lærer får nogle af disse timer 

 Timer til Muleposeprojekt – nogle lærere har fået timer til at udvikle undervisning 

 

Nye netværk 

 Internationalisering 

 STEM-netværk. (Science, Technology, Engeneering, Math) 

 

Fordybelsesperioder 

Der afholdes 2 x 3 ugers perioder i uge 45 – 47 og uge 11 – 13. 

Tanken er at eleverne skal arbejde tværfagligt og fordybende i disse perioder. Hver 

medarbejder spiller ind med de antal timer man har i disse perioder. Det er meningen at der 

også kan afholdes elevsamtaler på nogle af dagene. 

 

Indsatsområder: Lokale og kommunale 

 

 Skoledagens varierede indhold med henblik på mere plads til fordybelse, 

anvendelsesorienteret og motiverende undervisning for alle elever. 

 Forebyggende indsatser i den faglige vejledning og i vejledningen vedr. inklusion 
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 Inkluderende fællesskaber og lærernes og pædagogernes relations-kompetencer (fælles 

kompetencepakke i skoleår 2018-19) 

 Implementering af AULA og udfasning af Skoleintra 

 LOMA, maddannelse og muleposeprojekt 

31/18 
Skolekalender 

Forslag til placering af skolebestyrelsesmøder for kommende skoleår. 

Ledelsen medbringer forslag til næste års mødekalender på det kommende bestyrelsesmøde 

og tilstræber at tage hensyn til ønsket om lige uger og til placeringen af B & U udvalgsmøder 

om muligt.  

Skoleårets sidste bestyrelsesmøde er torsdag den 21. juni 2018 kl. 17.00. Den kommende 

skolebestyrelse konstituerer sig på dette møde og mødet afsluttes med efterfølgende spisning 

kl. 19.00 på et endnu ikke fastlagt sted. 

32/18 

Implementering af AULA 

 

AULA vil fra og med august 2019 afløse Skoleintra og fra og med august 2020 børneintra.  

 

Vi skal derfor have ryddet op på intra og have taget stilling til, hvad der skal med videre og 

hvad der ikke skal med.  

 

Det er hensigten, at det skal blive mere enkelt at bruge og at man som forældre skal kunne 

tilgå oplysninger om alle sine børn samme sted. 

 

33/18 

Eventuelt 

 

Vi skal generelt være opmærksomme på, hvem der opholder sig i skolegården uden for 

skoletiden. 

 
Venlig hilsen 

Sidsel Sindal / Annemette Laursen 


